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§ 1 
Val av justerare och dag för justering  
  
Vice ordföranden Ulla Sjöbergh (S) valdes att tillsammans med 
ordföranden Petra Gardos Ek (M), justera dagens protokoll. 
  
Justeringen äger rum den 24 maj 2022. 
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§ 2 
Anmälan av övriga frågor och fastställande av 
dagordningen  
  
Ordföranden Petra Gardos Ek (M) informerar att ärende Ansökan 
om anmälan /ändring av mottagare av studiehjälp enligt 2 kap. 33 § 
2 st. studiestödsförordningen läggs till på föredragningslistan som 
punkt 17. 
  
Vice ordföranden Ulla Sjöbergh (S) anmäler en övrig fråga om 
information för äldre på Norrmalm 
  
Ersättaren Gunnel Bergström (V) anmäler en övrig fråga om rådet 
för funktionshinderfrågor och tillgängliga promenader. 
  
Dagordningen fastställdes. 
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§ 3 
Information från förvaltningen  
  
Stadsdelsdirektören Jesper Ackinger informerade om följande: 
  
Tertialrapport 1 
Läget med anledning av krisen i Ukraina 
Invigning sommarens aktiviteter Sergels torg 
Inför v. 22 
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§ 4 
Anmälan av Medborgarförslag om Hundrastgård för små 
hundar  
NORR 2022/294 
 

Beslut  
Medborgarförslaget överlämnas till förvaltningen för besvarande. 
  
Sammanfattning 
Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 
2022-05-16. 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Petra Gardos Ek (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 NORR 2022/294-2 Anmälan av medborgarförslag om 
hundrastgårdar för små hundar 

 NORR 2022/294-1 Medborgarförslag/synpunkt: 
Hundrastgård för små hundar  
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§ 5 
Tertialrapport 1 2022 för Norrmalms stadsdelsnämnd  
NORR 2022/61 
 

Beslut  
1.      Norrmalms stadsdelsnämnd godkänner förslaget till 

tertialrapport 1 för 2022 med bilagor. 
2.      Beslutet förklaras omedelbart justerat. 

  
Sammanfattning 
Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 
2022-05-11. 
  
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Petra Gardos Ek (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Ulla Sjöbergh (S) och ledamoten Karin Norman 
(V) anmälde följande gemensamma särskilda uttalande: 
  
Vi uppskattar förvaltningens arbete med olika satsningar för att göra 
Norrmalm till en trivsam och välfungerande stadsdel.  
Samtidigt kan vi se att med en bättre tilltagen budget än 
majoritetens, liksom en betydligt mindre satsning på privata 
vinstdrivna utövare av kärnverksamheterna som äldreomsorgen, 
förskolorna, parkskötseln skulle verksamheter kunna fungera med 
bättre insyn och kontroll, större flexibilitet och i längden bättre 
arbetsförhållanden.  
Kraven på effektiviseringar utifrån en för snäv budgetram innebär i 
många fall en hämsko för en god och trygg arbetsmiljö där 
medarbetare får större inflytande över sin arbetssituation.  
  
Vi ser positivt på förvaltningens strävan att skapa kontinuitet i 
hemstjänsten, något som bör kräva fler fasta anställningar, 
kompetensutveckling och en god arbetsmiljö där personalen 
tillskrivs gemensam rådighet över sin arbetssituation och sitt 
schema.  
  
Hög tillväxt är en återkommande punkt, men en fråga är hur detta 
ska kunna åstadkommas då många verksamheter kan ha svårt att 
rekrytera folk på grund av bostadsbristen och de extremt dyra 
bostäderna, något som inte minst Hagastaden är exempel på.   
Olika näringsverksamhet ska stimuleras, men vi menar att det 
offentliga rummet inte får helt domineras av kommersiell 
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verksamhet. Det måste skapas fler utrymmen och lokaler för att 
utöva kulturella intressen och människors vardagliga gemenskap.  
Förvaltningen vill satsa på att göra Odenplan till en plats som man 
inte bara passerar, vilket är positivt. Men samtidigt ser vi att den 
kommersiella verksamheten tar över mycket av det offentliga 
rummet runtom Odenplan.   
Vi ser positivt på att det satsas på feriejobb. Det framgår att det är 
många sökande, över 500. Däremot framgår inte hur många platser 
som är aktuella att tillsätta och vi hoppas att det går att bereda 
många ett jobb. Likaså önskar vi att det ordnas aktiviteter för unga 
under sommaren. Skollov kan för många bli väldigt långa och 
sysslolösheten kan innebära att mer konflikter uppstår, både i 
hemmen och ute bland jämnåriga. 
De funktionsnedsatta i vår stadsdel har många svårigheter och 
hinder för att kunna röra sig så fritt som möjligt ute på gator och i 
parkerna. Vi vill plädera för att nämnden satsar mer på att 
tillförsäkra funktionsnedsattas möjligheter att röra sig på mer 
jämbördig nivå med stadsdelens övriga medborgare. 
  
Förvaltningen arbetar för att åstadkomma en god krisberedskap, 
vilket är positivt.   
Kriget i Ukraina har inneburit fler flyktingar, men det råder 
osäkerhet om utvecklingen. Det går inte att förutsäga antalet 
flyktingar eller hur deras individuella situation ser ut, vilka behov 
och svårigheter de har, liksom behovet av boende och omvårdnad, 
skola och förskola i Norrmalm. Vi menar att det är olyckligt att då 
stänga Kadettgatans boende för renovering just i dessa tider. Likaså 
att lägga ner förskolor. Vi menar att man bör ta höjd för en 
eventuellt långvarig och växande kris.  
Maten har också nu blivit dyrare, vilket riskerar att påverkar 
mathållningen i förskolor och boenden. Det är viktigt att det då inte 
görs avkall på näringsrika och goda måltider för alla inom 
äldreomsorgen, liksom för barnen på förskolorna. 
  
Vad gäller förskolorna menar vi att man bör satsa på mindre 
barngrupper, tätare personalstyrka och fler legitimerade 
förskollärare. Detta överensstämmer också med de fackliga kraven. 
Vi vill, som tidigare framhållits, se bildandet av en vikariepool 
tillsammans med Östermalm och /eller Kungsholmen. Vi vill också 
se att större krav ställs på förskolornas gårdar vad gäller utrymme, 
träd och växtlighet - forskning visar att bra och stimulerande 
lekmiljöer utomhus bidrar till att stimulera små barns kreativitet och 
fantasi, liksom deras hälsa. Detta innebär behov av ökade resurser 
men också ett annat sätt att använda medborgarnas skattepengar. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 NORR 2022/61-1 Tertialrapport 1 2022 för Norrmalms 
stadsdelsnämnd 
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 NORR 2022/61-1.1 Bilaga 1 Blanketter SDN09 
 NORR 2022/61-1.2 Bilaga 2 Utredning Vaderkvarnens 

servicehus 
 NORR 2022/61-1.3 Bilaga 12.9 Uppfoljningsrapport 

naringsliv 
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§ 6 
Revidering av lokal rutin för lex Sarah  
NORR 2022/258 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag till revidering 
av lokal rutin gällande lex Sarah. 

  
  
Sammanfattning 
Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 
2022-04-11. 
  
Kommunfullmäktige i Stockholms stad har utfärdat riktlinjer (2013) 
för tillämpning av bestämmelserna om lex Sarah i socialtjänstlagen 
och lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade. 
  
Stadens övergripande riktlinjer ska kompletteras med lokala rutiner 
för varje nämnds arbete enligt bestämmelserna om lex Sarah. 
  
Norrmalms stadsdelsförvaltning har reviderat den lokala rutinen 
gällande lex Sarah från 2021. Rutinens texter har genomgåtts och de 
förtydliganden som gjorts avser ansvarsfördelningen för att stämma 
överens med gällande delegationsordning. 
 
Handlingar i ärendet 

 NORR 2022/258-2 (Godkänd - R 1) Revidering av lokal 
rutin gällande lex Sarah 

 NORR 2022/258-1 Revidering av lokal rutin gällande lex 
Sarah 
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§ 7 
Föreningsbidrag våren 2022  
NORR 2022/225 
 

Beslut  
Nämnden beslutar i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Sammanfattning 
Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 
2022-05-10. 
  
  
I enlighet med stadsdelsnämndens rutin för bidragsgivning kan 
projektbidrag beviljas till föreningar och frivilliga organisationer 
som på lokal nivå bedriver verksamhet för boende inom 
stadsdelsområdet. 
  
Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar att inte bevilja medel 
till föreningen Äldrekontakt. 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Petra Gardos Ek (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 NORR 2022/225-3 (Godkänd - R 1) Bidrag till lokala 
föreningar och organisationer år 2022 
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§ 8 
Remiss av Stockholm stads strategi för fritidsbåtslivet  
NORR 2022/268 
 

Beslut  
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
  
Sammanfattning 
Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 
2022-04-20. 
  
  
Idrottsnämnden fick uppdraget i 2021 års budget att ta fram en 
strategi för fritidsbåtlivet. Strategin vilar på ett antal övergripande 
mål för fritidsbåtsverksamheten i staden. Dessa innebär att skapa 
förutsättningar för fler småbåtshamnar, gästhamnar och daghamnar 
samt verka för långsiktighet för båtklubbarna vad gäller ekonomi 
och arrenden. De innebär även använda uppläggningsmarken mer 
effektivt samt att tillsammans med båtklubbarna utveckla ett 
miljömässigt och hållbart fritidsbåtliv. 
  
Förvaltningen är positiv till den nya strategin för stadens 
fritidbåtsliv. Båtar och båtsport är en viktig del av många 
stockholmares vardagsliv. Det är värdefullt som fritidsaktivitet, för 
rekreation, naturupplevelser och även för gemenskap i klubbarna. 
Men båtlivet är också en betydelsefull del av stadsbilden som 
uppskattas även av många som inte har en båt.  
  
Förvaltningen håller med om att det i anslutning till vissa 
båtområden saknas tillfartsvägar och parkeringsplatser, vilket gör 
att bilar körs på parkvägar och parkeras otillåtet. Det är därför 
viktigt att denna aspekt tas om hand vid planeringen av nya 
båtområden samt vid befintliga. I strategin framgår att ett trettiotal 
båtklubbar idag har sin verksamhet helt eller delvis på parkmark, 
vilken stadsdelsförvaltningarna ansvarar för. Förvaltningen anser 
även att det är viktigt att denna fråga ses över, i syfte att klargöra 
vilken typ av mark båtklubbarna använder för sin verksamhet och 
om det finns behov av detaljplaneändring eller i vissa fall att 
båtuppläggningsplatser på parkmark flyttas till andra platser.   
  
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Petra Gardos Ek (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilda uttalanden 
Ledamoten Karin Norman (V) anmälde följande särskilda uttalande: 
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Förvaltningen har skrivit ett bra och omfattande remissvar. Båtlivet 
är en viktig del av Stockholm med alla dess vattendrag. Det finns 
också flera båtklubbar med gamla anor. Det är angeläget att dessa 
stöds av staden. 
  
I Brunnsvikens innersta delar nedanför Bellevueparken och nära 
Norrtäljevägen är det t ex redan nu så många bryggor och båtplatser 
att vattenspegeln störs. Just där bör man undvika att skapa fler 
båtplatser.  
  
I remissvaret skriver man att badmöjligheter och båthamnar i 
närheten av varandra är svårt på grund av säkerhetsskäl men även 
miljöskäl. Vi menar att det är angeläget att man försöker finna 
lösningar för att skapa och underhålla tillgängliga badplatser då de 
flesta stadsbor och besökare inte är båtägare.    
Vi vill dock framför allt betona vikten av att gå varsamt fram med 
stränderna och inte uppföra nya byggnader i strandnära 
grönområden. 
  
Ledamoten Julian Kroon (SD) anmälde följande särskilda uttalande: 
  
En strategi för fritidsbåtslivet i Stockholms stad har inkommit till 
nämnden syftande till att skapa förutsättningar för fler 
småbåtshamnar, effektiviteten för uppläggningsmarken samt skapa 
ett miljömässigt hållbart fritidsbåtliv. Sverigedemokraterna 
instämmer i visionen om att fler ska göras delaktiga i fritidsbåtlivet. 
Stockholm är unikt med sin belägenhet i vattnet och närhet till 
skärgården, vilket är kvaliteter som bör förstärkas för att skapa en 
attraktiv stad. 
  
Vi vill understryka vikten av att ökad kapacitet för småbåtshamnar, 
gästhamnar och daghamnar görs med stor hänsyn till den 
omkringliggande miljön. I stället för att omvandla populära 
gångstråk kan det i många fall vara mer fördelaktigt att förlänga 
bryggor till sjöss. På så sätt kan uppskattade platser behållas 
samtidigt som outnyttjad vattenyta används för att öka 
båtkapaciteten. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 NORR 2022/268-3 (Godkänd - R 1) NORR 2022/268 
Remiss av Stockholms stads strategi för fritidsbåtslivet 

 NORR 2022/268-1.1 Stockholm stads strategi för 
fritidsbåtslivet 

 NORR 2022/268-1.2 Bilaga - Strategi for fritidsbatlivet 
 NORR 2022/268-1.3 Stockholm stads strategi för 

fritidsbåtslivet 
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§ 9 
Remiss av Betänkandet Träffsäkert (SOU 2021:101)  
NORR 2022/275 
 

Beslut  
Remissen besvaras med förvaltningens tjänstutlåtande med en 

ändring av sista stycket i tjänsteutlåtandet till: 
  
Förvaltningen ställer sig positiv till att underhållstödet ska 
fastställas på faktiska ekonomiska möjligheter istället för något som 
kan vara både lägre och högre än i praktiken. Detta kan bidra till en 
ökad jämställdhet i det ekonomiska ansvaret som vårdnadshavare 
eftersom det i stor utsträckning är kvinnor som erhåller 
underhållsstöd.  
  
  
  
Sammanfattning 
Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 
2022-04-11. 
  
  
Norrmalms stadsdelsnämnd har blivit ombedda att yttra sig gällande 
remiss av Betänkandet Träffsäkert (SOU 2021:101). 
  
Utredningen har sett över reglerna för bostadsbidrag och 
underhållsstöd för att minska skuldsättning och öka träffsäkerheten. 
Utredningen föreslår att den bidragsgrundande inkomsten i 
bostadsbidraget och den betalningsgrundande inkomsten i 
underhållsstödet baseras på aktuella inkomster med uppgifter ur 
arbetsgivardeklarationerna. Utredningen föreslår vidare att 
bostadsbidraget ersätts med en ny förmån kallad Bofast.  
  
Förvaltningen ställer sig i huvudsak positiv till de föreslagna 
förändringarna eftersom de bedöms resultera i att bostadsbidrag och 
underhållsstöd kommer att baseras på mer korrekta 
inkomstuppgifter och därmed minska risken för framtida 
skuldsättning. Förvaltningen menar vidare att detta kan leda till att 
fler ansöker om bostadsbidrag då risken för skuldsättning minskar. 
Detta förmodas resultera i att fler blir självförsörjande med minskat 
behov av ekonomiskt bistånd och en bättre ekonomisk situation för 
barnfamiljer med låg inkomst.  
Förvaltningen anser vidare att strukturen för Bofast kommer att 
resultera i en högre grad av jämställdhet mellan vårdnadshavarna då 
förslaget kommer att förtydliga ett fortsatt gemensamt ekonomiskt 
ansvar för barn även efter en separation. 
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Förvaltningen anser vidare att handläggningstiden av 
omräkningsbeslut behöver ses över.  
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Petra Gardos Ek (M) konstaterade att det finns ett 
förslag från förvaltningen. 
  
(M), (L), (C) och (MP) med stöd av (KD) anmäler ett eget 
gemensamt förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Petra Gardos Ek (M) ställer förslagen mot varandra 
och kunde konstatera att nämnden valt enligt majoritetens förslag 
till beslut. 
  
 
Mötet ajournerades mellan kl. 18:50 – 18:59 
 
Handlingar i ärendet 

 NORR 2022/275-2 (Godkänd - R 1) Remiss av Betänkandet 
Träffsäkert (SOU 2021:101) 

 NORR 2022/275-1.2 Betänkandet Träffsäkert (SOU 
2021:101) volym 1 

 NORR 2022/275-1.1 Betänkandet Träffsäkert (SOU 
2021:101) volym 2 
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§ 10 
Remiss Flyktingmottagande med anledning av 
händelseutvecklingen i Ukraina  
NORR 2022/299 
 

Beslut  
1.      Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.  
2.      Ärendet förklaras omedelbart justerat.  

  
  
Sammanfattning 
Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 
2022-05-13. 
  
  
Kommunstyrelsen har begärt ett yttrande med anledning av 
initiativärendet Flyktingmottagande med anledning av 
händelseutvecklingen i Ukraina.  
  
Stockholms stad kommer med anledning av Rysslands invasion av 
Ukraina ställas inför en rad olika utmaningar inom flertalet 
verksamhetsområden som kommunen ansvarar för. Inriktningen för 
stadens hantering är att staden i grunden klarar mottagandet inom 
ramen för nämndernas ordinarie uppdrag, men att det i 
förekommande fall behövs förstärkning av de processer och 
verksamheter som redan finns på plats. Förvaltningen är positiv till 
inriktningen för stadens mottagande och välkomnar de 
budgetjusteringar som föreslås. Vidare anser förvaltningen att det är 
av vikt att vissa frågor utreds vidare för att underlätta fortsatt arbete.  
  
Förslag till beslut  
Ordföranden Petra Gardos Ek (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Ledamoten Julian Kroon (SD) anmälde följande särskilda uttalande: 
  
Ett initiativärende har inkommit till stadsdelsnämnden mot 
bakgrund till flyktingmottagandet med anledning av 
händelseutvecklingen i Ukraina. Sverigedemokraterna ställer sig 
bakom att hjälpa flyktingar i vårt närområde under tiden som det 
behövts, för att sedan tillse ett ordnat återvändande vid konfliktens 
slut.  
  
Vi anser att Stockholms stad ska ta sin del av det svenska ansvaret 
att hjälpa de ukrainska flyktingarna, som primärt består av kvinnor, 
barn och äldre. Det är särskilt viktigt att dessa personer ges en väg 
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in i det svenska samhället och att en förvärrad segregation 
förhindras. Vidare uppfattar vi barnens möjligheter att fortsätta sin 
skolgång som särskilt prioriterat jämte andra saker som är 
avgörande för att de mottagna inte ska hamna efter. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 NORR 2022/299-2 (Godkänd - R 1) NORR 2022/299 
Tjänsteutlåtande 

 NORR 2022/299-1 Remiss Flyktingmottagande med 
anledning av händelseutvecklingen i Ukraina, KS 2022/383 

 NORR 2022/299-1.1 Kopia av godkänt tjänsteutlåtande: KS 
2022/383 Tjänsteutlåtande 
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§ 11 
Remiss avseende ansökan om licens till landbaserat 
kommersiellt kasinospel - Harry B James  
NORR 2022/390 
 

Beslut  
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
  
Sammanfattning 
Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 
2022-05-11. 
  
TF Casino AB ansöker om att få anordna landbaserat kommersiellt 
kasinospel enligt 9 kap. 2§ spellagen (2018:1138) på Harry B James 
i Kungsträdgården i Stockholm. 
  
Den kommun där spelet ska tillhandahållas ska ges tillfälle att yttra 
sig över ansökan innan en ansökan om licens att tillhandhålla 
kasinospel eller kortspel i turneringsform beviljas. 
  
Stadsdelsförvaltningen svarar på de frågor som spelinspektionen 
efterfrågar, bilaga 1 samt bifogar den information som kommit 
stadsdelsförvaltningen tillhanda. 
  
Förslag till beslut  
Ordföranden Petra Gardos Ek (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag 
  
Vice ordföranden Ulla Sjöbergh (S) och ledamoten Karin Norman 
(V) anmälde ett gemensamt förslag och föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt det. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Petra Gardos Ek (M) ställde de två förslagen mot 
varandra och kunde konstatera att nämnden beslutat enligt 
förvaltningens förslag till beslut. 
  
Reservationer 
Vice ordföranden Ulla Sjöbergh (S) och ledamoten Karin Norman 
(V) reserverade sig mot beslutet till förmån för sitt gemensamma 
förslag till beslut enligt följande: 
  

 att inte godkänna förvaltningens förslag till beslut 
 därutöver anföra följande: 

  
Vi instämmer i förvaltningens påtalande att högt ställda krav på 
lämplighet ska uppfyllas. Förvaltningen konstaterar i sitt remissvar 

Sida 18 (26)



Norrmalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 5/2022 
 

2022-05-24 

att restaurangen tilldelats varning av tillståndsutskottet, och 
därutöver vitesföreläggande då smittskyddsåtgärder inte följts och 
senast brister i brandskyddet. 
  
Vår inställning är att kasinospel till klockan tre på natten i 
Kungsträdgården inte tillför något positivt utan snarare bidrar till 
problem.  
 
Handlingar i ärendet 

 NORR 2022/390-2 (Godkänd - R 1) Remiss avseende 
ansökan om licens för landbaserat kommersiellt kasinospel 
på Harry B James, Stockholm 
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§ 12 
Protokoll från Norrmalms förvaltningsgrupps möte den 
19 maj 2022  
NORR 2022/48 
 

Beslut  
Ärendet läggs till handlingarna.   
  
Sammanfattning 
Protokoll fört vid Norrmalms förvaltningsgrupps sammanträde den 
19 maj 2022 anmäldes.  
  
Förslag till beslut  
Ordföranden Petra Gardos Ek (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta att lägga ärendet till handlingarna.   
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§ 13 
Inkomna och upprättade handlingar per april 2022  

Beslut  
Ärendet läggs till handlingarna.   
  
Sammanfattning 
Inkomna upprättade handlingar vid Norrmalms stadsdelsnämnd 
under perioden 2022-04-01 – 2022-04-30 redovisades genom utdrag 
i ärendehanteringssystemet eDok. 
  
Förslag till beslut  
Ordföranden Petra Gardos Ek (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta att lägga ärendet till handlingarna. 
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§ 14 
Anmälan av ärenden beslutade på delegation för 
Norrmalms stadsdelsnämnd 2022  
NORR 2022/49 
 

Beslut  
Ärendet läggs till handlingarna.   
  
Förteckning över beslut fattade på delegation 
  

Diarienummer  Beslut  Delegat 

NORR 2022/287 Svar remiss om 
serveringstillstånd – Aveny 
Konditori 

Jesper 
Ackinger 

NORR 2022/290 Svar på remiss om 
serveringstillstånd – 
Manga/Sushikungen 

Jesper 
Ackinger 

NORR 2022/323 Vidaredelegation för 
gemensamma 
upphandlingar - 
Upphandlingskonsulter 

Jesper 
Ackinger 

NORR 2022/315 Vidaredelegation för 
gemensamma 
upphandlingar - 
Bårtransport av avlidna   

Jesper 
Ackinger 

NORR 2022/88 Vidaredelegation för 
gemensam upphandling av 
systemstöd för stadens 
pedagogiska verksamheter 

Jesper 
Ackinger 

NORR 2022/307 Svar remiss om 
serveringstillstånd – 
Wedholms fisk 

Jesper 
Ackinger 

NORR 2022/300 Svar remiss om 
serveringstillstånd – 
Riksbyggens Gästmatsal 

Jesper 
Ackinger 

NORR 2022/305 Svar remiss om 
serveringstillstånd – Babel 
Deli Vasastan 

Jesper 
Ackinger 

  
Förslag till beslut  
Ordföranden Petra Gardos Ek (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta att lägga ärendet till handlingarna. 
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Handlingar i ärendet 

 NORR 2022/49-4 Beslut fattade enligt delegation 2022-05-
24 
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§ 15 
Övriga frågor  
  
Ledamoten Ulla Sjöbergh (S) anmäler en övrig fråga om 
information för äldre på Norrmalm. Kungsholmen har information 
till alla över 70 vad som erbjuds för dem. 
  
Avdelningschef Gosia Holmberg svarar att vi har flera former att nå 
äldre på Norrmalm och att vi har riktad information till alla över 80 
år. 
  
Ersättaren Gunnel Bergström (V) anmäler en övrig fråga om rådet 
för funktionshinderfrågor och tillgängliga promenader. 
Vänsterpartiet har träffat ledamöter i rådet och har ett förslag om att 
erbjuda tillgängliga promenader. 
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§ 16 
Borttagen på grund av sekretess  
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§ 17 
Borttagen på grund av sekretess  
 
 
 

Sida 26 (26)


	f1839899-0fe5-4b82-b244-ed7686638109.docx
	Protokoll 5/2022
	fört vid Norrmalms stadsdelsnämnds sammanträde tisdagen den 24 maj 2022 kl. 18:10-19:32, Mötesrum: Kungsträdgården


	cb9b9761-8d8c-4151-a2ca-e79452c714d1.docx
	§ 1 Val av justerare och dag för justering

	332c4a38-0b86-42d2-9fc1-d0cef571c305.docx
	§ 2 Anmälan av övriga frågor och fastställande av dagordningen

	050b924a-1447-4c31-9c29-9a2f27673ae1.docx
	§ 3 Information från förvaltningen

	ea32a84e-8caa-48e8-89ad-0f8f1cb1df5d.docx
	§ 4 Anmälan av Medborgarförslag om Hundrastgård för små hundar
	Beslut
	Handlingar i ärendet

	21d867d2-6651-4bd5-bb9e-4abaa9ea85b1.docx
	§ 5 Tertialrapport 1 2022 för Norrmalms stadsdelsnämnd
	Beslut
	Handlingar i ärendet

	000e8767-deef-4dbf-a6d9-06448b9c626b.docx
	§ 6 Revidering av lokal rutin för lex Sarah
	Beslut
	Handlingar i ärendet

	dc562193-c072-4350-be34-c4955bf5a1f4.docx
	§ 7 Föreningsbidrag våren 2022
	Beslut
	Handlingar i ärendet

	e293187a-5132-4131-8cb9-28e27048e5e9.docx
	§ 8 Remiss av Stockholm stads strategi för fritidsbåtslivet
	Beslut
	Handlingar i ärendet

	7688b47f-b98b-4426-8747-b581fb212018.docx
	§ 9 Remiss av Betänkandet Träffsäkert (SOU 2021:101)
	Beslut
	Handlingar i ärendet

	f15526c7-dd73-4286-861f-1070faef0c23.docx
	§ 10 Remiss Flyktingmottagande med anledning av händelseutvecklingen i Ukraina
	Beslut
	Handlingar i ärendet

	00d25f87-9309-4f48-bad0-0803af478c3c.docx
	§ 11 Remiss avseende ansökan om licens till landbaserat kommersiellt kasinospel - Harry B James
	Beslut
	Handlingar i ärendet

	05b9b21a-c73c-4596-bd40-1de0d2d5d332.docx
	§ 12 Protokoll från Norrmalms förvaltningsgrupps möte den 19 maj 2022
	Beslut

	8f103ae2-983a-4ab6-b34f-c891060b3fcf.docx
	§ 13 Inkomna och upprättade handlingar per april 2022
	Beslut

	6787e765-7f08-44da-ba39-a7099ce15203.docx
	§ 14 Anmälan av ärenden beslutade på delegation för Norrmalms stadsdelsnämnd 2022
	Beslut
	Handlingar i ärendet

	cb57f55b-99c5-4a8b-9cff-84e957feb745.docx
	§ 15 Övriga frågor

	51920cae-cd08-4b76-b032-401ca464caad.docx
	§ 16 Borttagen på grund av sekretess

	125048c9-752c-44dd-a10c-db2ab38402e7.docx
	§ 17 Borttagen på grund av sekretess


